
Vse za lepši Center
Ni dolgo tega, karje vobčini Center potekala akcija

čiščenja, kijoje organizirala Komunalna skupnost te
občine. Kako je potekala, kakšni so bili uspehi in kaj
bo komunalna skupnost v tem letu še storila, o tem
smo se pogovarjali s sekretarjem Komunalne skup-
nosti občine Center Jožetom A vscem.

- Za to akcijo čiščenja obči-
ne Center smo najprej predvi-
devali ves mesec april, potem
pa smo ugotovili, da bo le tež-
ko izpeljati tako kampanjsko
delo in smo se odločili za te-
den dni od 16. do 21. aprila.
Ustanovili smo štab, ki je do-
ločil namen akcije - čistili
smo vse javne površine - zele-
nice, parke, trge, otroška igri-
šča, podstrešja, pročelja hiš,
kleti... V akcijo smo vključili
krajevne skupnosti, ki so po-
zvale k sodelovanju hišne sve-
te, pa osnovne šole, vzgojno-
varstvene ustanove, srednje
šole, delovne organizacije.
Pritegnili pa smo seveda
TOZD Javno higieno, Rast in
Razsvetljavo, ki so zagotovile
vsa ustrezna dela ob čiščenju.

V času akcije je recimo TOZD
Javna higiena odpeljal kar
908 kubičnih metrov smeti -
to je 186 odvozov. V akcijo se
je vključil tudi občinski komi-
te ZSMS, ki je organiziral ak-
cijo čiščenja v Tivoliju, v kate-
ri je sodelovalo 51 mladincev.
Pred pričetkom same akcije
so vsem sodelujočim razdelili
tudi 2100 plastičnih vrečk za
smeti.

- Katere krajevne skupna-
sti pa so bile med najbolj pri-
zadevnimi v tej akciji?

- Še posebej aktivne so bile
KS Gradišče, Tabor, Kolo-
dvor in Stara Ljubljana. V teh
krajevnih skupnostih se je na-
bralo izredno veliko odpadne-
ga materiala, sodelovalo pa je

tudi več mladincev kot dru-
god. Ob tej akciji smo ugoto-
vili, da je področje Centra pre-
veliko za učinkovito delova-
nje, zato je štab sklenil, da bo-
mo v prihodnje take akcije iz-
peljali po posameznih krajev-
nih skupnostih ali celo po po-
sameznih soseskah. Težave so
se pokazale predvsem pri
odvažanju smeti, ki v začetku
ni šlo tako, kot bi moralo.
Štab s to akcijo ni prenehal,
ampak bo tudi v bodoče
skrbel in spremljal stanje ob-
jektov kt>lektivne komunalne
uporabe in po potrebi ukre-
pal.

- Kakšne načrte imate za
naprej?

- Najprej mislimo urediti
grajsko pobočje, peš poti, raz-
svetljavo. Jeseni pa bomo or-
ganizirali dodatno sajenje
dreves vsepovsod, kjer bo to
potrebno v občini Center. Po-
sadili bomo nova, tam kjerjih
ni, pa tudi zamenjali dotrajala
tam, kjer bo treba.

- Kaj pa sanacija predora?
- Vse smo že pripravili,

ventilacijske naprave v vre-
dnosti 400 milijonov starih di-
narjev so že od decembra tu.
Sedaj pa čakamo, da bo zgra-
jena cesta za gradom, ki naj bi
bila že dograjena decembra.
Obljubljajo, da bomo lahko
začeli z obnovo tunela pod
Gradom prvega junija.

- Kako bodo delovale ven-
tilacijske naprave?

- To so avtomatske napra-
ve, ki se ob določeni koncen-
traciji plinov same vključijo, s
tem preprečijo prevelike kon-
centracije strupenih plinov,
ki so do sedaj občasno udarja-
le iz tunela.

- Kaj boste še storili v tu-
nelu?

- Treba ga ]e prepleskati,
urediti razsvetljavo. Predvi-
devamo, da bodo ta dela kon-
čana v petdesetih dneh. Delali
bodo po štiriindvajset ur na
dan, pa tudi ob dela prostih
dneh.

Potem nas letos čaka še
program obnove otroških
igrišč, ki jih je v naši občini
sedemnajst, dobili pa bomo
tri nove. Trenutno je v izdela-
vi dokumentacija o vsakem

posebej, za začetek pa bomd
vsepovsod zamenjali mivko.
Potem nas čaka Tivoli - sana-
cija tistih predelov, ki z grad-
njo niso prizadeti, naj bi ste-
kla že letos, ostalo pa kasneje.
Treba bo pri tem rešiti tudi
vprašanje vrtnarije in ribnika.
Letos bomo izvedli tudi akci-
jo obnove cest - gre za dotra-
jalost cestišč ki jih je v naši
občini kar za 65.000 kvadrat-
nih metrov.

- Vaš program za to leto je
silno obsežen.

- Res je, kompleten pro-
gram komunalne dejavnosti v
naši občini je silno velik. Smo
pa na tesnem s kadri. Da bi
bili vsi ti programi uspešno
izvedeni, smo se dogovorili s
krajevnimi skupnostmi, da
bomo še letos organizirali na-
mestitev komunalnih delav-
cev v KS. To naj bi bil nekak-
šen skrbnik, zaposlen po štiri
ure na dan, ki bi na tem po-
dročju skrbel za komunalne
zadeve - pazil in ugotavljal
stanje in ga sporočal skupno-
sti. Krajevna skupnost Tabor
že ima takega delavca, v krat-
kem pa jih bodo imele še
druge.
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